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یک آلمانی از لو رفتن اطلاعات رانندگان » تپ سی « 
خبر داد. 

باب دیاچنکو در گزارشی که روز پنج شنبه در سایت 
از فاش شدن  سکیوریتی دیسکاوری منتشر شده، 
اطلاعات شخصی هزاران مشترک یکی از تاکسی های 

اینترنتی ایران خبر داد. 
اول گفته شد فهرست منتشره شامل نام، نام خانوادگی، 
کد ملی، شماره تلفن و اطلاعات دقیق تسویه حساب 
بیش از 6 میلیون نفر از اما در نهایت مشخص شد 
مجموعا اطلاعات 60 هزار نفر  توسط یکی از سرورهای 

جانبی تپسی لو رفته است.
تا دیروز )جمعه ( مشخص نبود این اطلاعات مربوط به 
کدام تاکسی اینترنتی ایران است تا اینکه نهایتا تپسی 

در بیانیه ای پذیرفته اطلاعات پخش شده در اینترنت، 
آرشیو مربوط به صورتحساب رانندگان این تاکسی 

اینترنتی در سال های 96 و 97 بوده است. 
در بیانیه ی تپسی آمده با بررسی دقیق تر موضوع، 
تیم امنیت تپ سی متوجه تلاش برای تعدادی نفوذ 
با منشا خارجی به سرورهای این شرکت شد که تنها 
یکی از سرورهای جانبی مورد نفوذ هکرها با آدرس 
آی پی متعلق به کشور اوکراین قرار گرفته است که 

راننده فعال جهت حسابرسی  فاکتورهای 60 هزار 
مالیاتی در سال های 1395و 1396 روی آن نگهداری 

می شدند. 
اسنپ تاکید کرده است هیچ گونه دسترسی به هیچ نوع 
اطلاعات مسافران - مانند اطلاعات سفر، مبدا و مقصد و 

زمان سفر، اطلاعات هویتی صورت نگرفته است.
این اطلاعات هم اکنون از دسترس عمومی برداشته 

شده است.

حفرهیامنیتیدرتاکسیتپسی

»دنیایهوادار«گزارشمیدهد؛

ماجراجویی »گل ریحان«
برای صعود به لیگ برتر

ادامه دارد 

لزوم توجه به حقوق شهروندی؛
از مدیریت شهری مطالبه کنیم!

اخطار وزارت ورزش
به مسئولان کشتی و وزنه برداری؟
انتخابات  نابرابر کشتی!

طلوع امپراطوری از خوزستان؛ 
نقشه  بلند مدت قطبی

برای تاج و تخت 

»نیمه شعبان «
جایگاه ویژه ای

نزد مسلمانان دارد

سوژه  روز

تیری فرمو، مدیر جشنواره کن روز پنج شنبه 1۸ آوریل )۲9 فروردین( 
در یک نشست خبری اعلام کرد که آخرین فیلم کونتین تارانتینو به نام 
“روزی روزگاری در هالیوود” برای فستیوال امسال آماده نخواهد شد. در 

این فیلم لئوناردو دی کاپریو نقش اصلی را ایفا کرده است.

فیلم تارانتینو به کن ۲۰۱۹ نمی رسد

برای پیشبرد  برنامه ها 
نیاز به همدلی بیشتر داریم 

نمبارک
هشعبا

نیم
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خبر

نیمه شعبان جایگاه ویژه ای
نزد مسلمانان دارد

نیمه شعبان از جایگاه ویژه ای 
در بین مسلمان و علی الخصوص 
شیعیان اهل بیت برخوردار است.  
میلاد حضرت خاتم الاوصیا علیه 
السلام چنین تداعی می کند که 
گویا لازم است مسلمانان از آغاز 
رسالت برای اعتلای زمان تجلی 
آیه عظیم حی قیوم این روز را گرامی بدارند این روز میلاد 
موعودی است که خداوند تبارک و تعالی دولت او را پایان بخش 
ظلمت و نوید نور برای مومنان قرار داده است. »الّل ولی الذین 
آمنوا یخرجهم من الظلمات الی النور« بقره/۲57 و اراده فرموده 
در دولت او مستضعفان را بهره مند سازد و به پیشوایی برساند. 
»و نرید ان نمن علی الذین استضعفوا فی الارض و نجعلهم 
ائمت  و نجعلهم الوارثین« قصص/5 این روز، مطلع نوری است 
که قدقامت قیام او تأویل آیه کریمه »و تمت کلمت  ربک صدقا 

و عدلا« انعام/115 است.
خداوند به هنگام مژده میلاد حضرت عیسی علیه السلام 
به حضرت مریم عذراء می فرماید: »ان الّل یبشرک بکلمت  
از  عمران/45  آل  مریم.«  ابن  عیسی  المسیح  اسمه  منه 
حضرت مسیح به کلمه یاد می کند ولی به رسول خاتم 
می فرماید: »و تمت کلمت  ربک صدقاً و عدلا«. کمال و 
تمام دین به ولایت و اکمال و اتمام تجلی ولایت به اتمام 
کلمت الّل و به نور خاتم الاوصیاء علیه السلام است. اوست 
که صدق و عدل را به تمام معنی استوار می سازد.  این روز 
ظرف تجلی نور تمام است و ظرف تجلی نور الّل است. میلاد 
نور موعودی است که به ظهور او »و اشرقت الارض بنور 
ربها« زمر/69 این روز با عظمت میلاد دوازدهمین امام از 
سلاله کوثر است که به فرموده حضرت رسول خاتم صلوات 
الّل علیه وآله وسلم، هم اسم و هم کنیه ایشان و شبیه ترین 
مردم در خلق و خوی به آن حضرت است. او وعده حیات 
است. »اعلموا ان الّل یحیی الارض بعد موتها« به امید آن روز 
، ولادت باسعادت منجی عالم بشریت را به تمامی مسلمان و 
مظلومان جهان اسلام و بویژه به عموم شعیان و ارادتمندان 

و منتظران آن حضرت تبریک و تهنیت عرض می کنم.

یادداشت 

فرمانده سپاه فردیس خبر داد؛
برگزاری جشن نیمه شعبان در ۶ 

نقطه از فردیس
فرمانده سپاه فردیس از برگزاری جشن نیمه شعبان در 

شش نقطه از این شهرستان خبر داد.
به  اشاره  با  مهر،  با  گفتگو  در  علیزاده  احسان  سرهنگ 
فرارسیدن سالروز میلاد حضرت مهدی )عج(، اظهار کرد: 
سپاه ناحیه امام رضا )ع( شهرستان فردیس در نظر دارد 
با همکاری دیگر ادارات این شهرستان نسبت به برگزاری 

جشن های نیمه شعبان اقدام کند.
وی در ادامه افزود: این جشن ها عصر روز شنبه در شش 
نقطه شهر از فلکه اول تا پنجم فردیس و سه راه حافظیه 
توسط حوزه ای مقاومت بسیج خواهران و برادران سپاه ناحیه 

شهرستان فردیس برگزار می شود.
سرهنگ علیزاده گفت: جشن هایی که به مناسبت نیمه شعبان 
در فردیس برگزار می شوند، با برنامه های متنوعی همچون 
سخنرانی، مولودی خوانی، اجرای مسابقات ورزشی فرهنگی و 

مذهبی، موسیقی، پذیرایی و غیره همراه خواهند بود.
فرمانده سپاه ناحیه فردیس ضمن دعوت از مردم فردیس 
ترویج و  این جشن ها، خاطرنشان کرد:  برای شرکت در 
تعمیق فرهنگ مهدویت و انتظار، فراهم کردن زمینه برای 
آشنایی هرچه بیشتر اقشار مختلف مردم به ویژه جوانان و 
نوجوانان بافرهنگ و معارف مهدوی، پاسخگویی به شبهات 
اهداف  مهم ترین  دشمنان  توطئه های  خنثی سازی  و 

برگزاری جشن است.

خبر

»سرباز گمنام« واژه پرمعنایی که با 
امنیت و اقتدار همراه است. بیش از 
سه دهه شهادت طلبی و ایثار در جبهه 
های امنیت و اقتدار، کارنامه درخشان  
نهادی است که در عرصه مجاهدت 
های خاموش، یکه تازی بی چون و 
چرا و سنگرنشینی بی ادعاست. ایران 
اسلامی با توجه به ماهیت حکومتش 
، همواره در معرض تهاجمات امنیتی 
است و در این شرایط سخت، امن نگه 
داشتن جامعه و حفاظت از جان و مال 
و ناموس مردم و جلوگیری از شکل 
گیری ناامنی و یا استمرار بخشی به 
برخی از سریال های هدفمند ترور، 
قرن  بزرگ  اعجازهای  از  تردید  بی 
ها  معجزه  این  شک  ماست.بدون 
حاصل رشادت ها واز خودگذشتگی 
ناپذیری  خستگی  مجاهدان  همان 
است که ما آنهارا به نام سربازان گمنام 

می شناسیم.
شاخصه بارز مجاهدان خاموش، اتصال 
اعتقادی آنها به ولایت مطلقه فقیه 
این  به  آنها  عملی  و  فکری  التزام  و 
.سربازان  است  الهی  هدایت  کانون 
امام زمان)عج(، مجاهدان  آقا  گمنام 
خاموش فی سبیل الل اند که اساس 
دشمنان   با  آنها  مجاهدت  و  پیکار 
اسلام، توکل به خداوند، انجام تکالیف 
شرعی و جلب رضایت الهی است.این 
گمنامان خوشنام  دو مدال ارزشمند 
مدال سرباز گمنام   . دارند  بر سینه 
امام زمان)عج( از امام راحل و مدال 
مجاهدان خاموش را از رهبر معظم 

انقلاب هدیه گرفته اند.
تا  تأسیس  بدو  از  اطلاعات  وزارت 
کنون با نقش آفرینی درصحنه های 
مختلف از جمله  دفاع مقدس و نیز 
استمرار همان فرهنگ مجاهدت در 
سال ها یی که مردم به ظاهر جنگی 
را احساس و لمس نمی کنند،  و 
در سنگرها و خاکریزهایی که جای 
حضور نظامی و انتظامی نیست، بر 
محور نیازها و ضرورت های حکومتی 
خود  گمنام  سربازی  و  کرده  عمل 
تجلی  به  ولایی  نظام  این  برای  را 

درآورده است.
وزارت اطلاعات که بطور همزمان باید 
هم از چالش های جهانی و هم از چالش 

تشکل  تنها  کند،  عبور  داخلی  های 
اطلاعاتی دنیاست که کاملاً مستقل 
و دارای مجبوبیت و پشتوانه مردمی 
است که یکی از اساسی ترین پایه های 
موفقیتش، اطلاعات مردمی و مشارکت 
گسترده مردم در راستای تحقق اهداف 

بلند اطلاعاتی و امنیتی است.
اگر فشار جهانی تحریم  امنیتی که 
از ایران اسلامی برداشته شود، یقیناً 
با اقبال های گسترده جهانی، زمینه 
میزبانی از سرمایه های کلان سرمایه 
نیز فراهم خواهد  گذاران خارجی را 

کرد.
اگرنگاهی به اوضاع 
جهان داشته باشیم 

و روزانه  ناامنی 
درکشورهای 

مختلف 
حتی همان 

کشورهای به 
اصطلاح پیشرفته 

را مرورکنیم ، 
بیش از پیش به 
سربازان گمنام 

افتخار می کنیم 
که با بیداری 

ایران  هوشیاری،  و 
اسلامی را به امن ترین کشور دنیا 
تبدیل کرده اند. امروزدر خاور میانه 
باتوجه به شرایط خاص کشورهای 
این منطقه، سازمان های اطلاعاتی 
با  همواره  حوزه  این  کشورهای 
خطرات پیش بینی نشده بیشتری 
نسبت به تشکیلات مشابه خود در 
کشورهای آرام جهان مواجه هستند. 
المللی،  بین  کارشناسان  اذعان  به 
میان  در  ایران  اطلاعاتی  دستگاه 
از  ای  منطقه  مشابه  های  سازمان 
درخششی ویژه در مقابله با تهدیدات 
این  و  است  برخوردار  امنیتی 
برجستگی با درنظر گرفتن موقعیت 
نسبت  منطقه  در  ایران  العاده  فوق 
به سایر کشور ها از نظر قرار گرفتن 
اهمیت  دارای  تهدیدات  کانون  در 
و  عراق  امن  نا  است.شرایط  زیادی 
های  چینی  ونیزتوطئه  افغانستان 
شبانه روزی سرویس های جاسوسی 
استکبار همه و همه در حالی است 

که کشورمان همواره از ضریب امنیت 
قابل قبولی برخوردار بوده است و این 
موفقیت حاصل تلاشها و مجاهدت 
امام  گمنام  سربازان  خاموش  های 
که  آن  انصاف  است.  )عج(  زمان 
ضریب بالای امنیت در کشور مرهون 
رشادتها و هوشیاری سربازان گمنام 
اطلاعات  وزارت  در  زمان)عج(  امام 
است و در این عرصه شهدای بسیاری 
از وزارت اطلاعات جان خودرا برای 
در  اسلامی  ایران  امنیت  تأمین 
گمنامی فدا کردند تا ملت ایران در 

امنیت و آرامش زندگی کنند.
و امام راحل 
)ره( در وصف 
مجاهدت های این 
نیروهای مخلص 
چه خوش 
گفته اند: 
سربازان گمنام 
ما نام و نشان نمی 
خواهند.
گمنامی سربازان 
امام زمان)عج( از 
آن جهت اهمیت 
می یابد که در 
سال های اخیر 
بسیار  اطلاعات  وزارت  عملکرد  
جمله  آن  از  و  است  بوده  شاخص 
می توان به دستگیری »عبدالمالک 
ریگی« سرکرده گروهک تروریستی 
کشورمان  آسمان  در  ایران  شرق 
اشاره کرد.این عملیات  با یک سری 
که  منحصربفرد  اطلاعاتی  اقدامات 
زمان  امام  گمنام  سربازان  از  تنها 
»عج« ممکن بود، با موفقیت اجراشد. 
دستگیری »ریگی« یکی از پیچیده 
و  اطلاعاتی  های  علمیات  ترین 
شاهکار ماموران اطلاعاتی کشورمان 
در اسفند سال ۸۸ بود. ریگی شرور 
شرق کشور در پناه لابی های سرویس 
های اطلاعاتی، حمایت های سیاسی 
و مالی آمریکا و عربستان هیچ وقت 
گمان نمی کردکه روزیاینچنین به دام 
جان برکفان اطلاعات ایران و سربازان 

گمنام بیفند.
متعدد،  های  دستگیری  جاسوس   
از کشور  اپوزیسیون خارج  در  نفوذ 

و سرویس های جاسوسی بیگانگان 
دشمنان  چینی  توطئه  با  مقابله  و 
اقدامات  دیگر  از  مجازی  فضای  در 
بر  علاوه  فداکاراست.  نیروهای  این 
آن مبارزه در بخش های اقتصادی، 
خواری،  هرمی،  زمین  های  شرکت 
فرهنگی و مقابله با مدعیان دروغین 
که به دنبال سوء استفاده از احساسات 
دینی و فریب مردم هستند از دیگر 
فعالیت های شاخص وزارت اطلاعات 
است. این را باید به گوش جهانیان 
که  رساند  استکبار  ایادی  ویژه  به 
مجاهدتهای اطلاعاتی، مجاهدتهایی 
بی سرو صدا، بی تبلیغات، بی هیاهو 
انقلاب،  معظم  رهبر  تعبیر  به  و 
امام  اند.  خاموش  مجاهدتهایی 
خمینی )ره( در وصف مجاهدت های 
این نیروهای مخلص چه خوش گفته 
اند: »سربازان گمنام ما نام و نشان 
انقلاب  رهبرفرزانه  خواهند.«  نمی 
نیز در این خصوص چه تعبیرزیبایی 
گمنامی  عرصه  »شهدای  که  دارند 

نامداران بی نشانند.«
خداوند بزرگ را شاکریم که نعمت 
برخورداری از الهی ترین سربازان و 
مجاهدان بی ادعارا به ما ارزانی داشته 
و امروز ما در سایه ایثار آنها در امنیت 
کامل بسر برده و استکبار در حسرت 
ناامن کردن جامعه ما هرروز بدنبال 
نقشه هایی است اما غافل از اینکه  هر 
بار که خواست تا سریالی از ناامنی 
ها را در ایران شکل داده و ما را به 
منطقه  ناامن  کشورهای  سرنوشت 
و  مردم  با هوشیاری  نزدیک سازد، 
نیروهای اطلاعاتی و به ویژه سربازان 
ضعف  به  سرافکندهشدهو  گمنام، 
ایران  قبال  در  خود  ناکارآمدی  و 
اسلامی اذعان و اعتراف کند.درود بر 
غیرت و شرف همه  سربازان گمنامی 
که دراوج گمنامی، خوشنامند. هفته 
سربازان گمنام فرصت مغتنمی است 
برای آشنایی با مجاهدت های این 
مردان گمنام .ایثارگری های گمنامان 
همیشه بیدار را ارج می گذاریم و در 
برابر جانفشانی های آنها سرتعظیم 
فرود می آوریم. هفته سربازان گمنام  
برمردان بی ادعا، طلایه داران امنیت 

و اقتدار ایران اسلامی مبارک باد.

گمنامیکهخوشناماست

ناصر مقدم

هنوز هم در این شهر پیدا می شود 
شخص، ارگان و مسئولی که وظایف 
ابتدایی و اصول حرفه ای اش را زیرپا 
نگذارد. بله؛ در این خصوص برخلاف 
اکثر اوقات، با کمال جدیت به شما می 
گوییم. در روزگاری که زیر قول زدن 
ها، زیرآب زنی ها و تفرقه افکنی ها، 
حرف اول هر اموری را می زند و به 
قول زنده یاد عزت الل انتظامی در فیلم 
»خانه ای روی آب«: »تو این مملکت، 
بخل و حسادت و کینه و تنگ نظری 

شغل دوم همه است، از دوست بگیر تا 
دشمن« در همین استان البرز خودمان 
اداره ای را پیدا کردیم که حرفش حرف 
است و وعده اش متین. از »اداره کل 
می  البرز«  استان  پرورش  و  آموزش 
که  نیست  پوشیده  کسی  بر  گوییم؛ 
برای  کار  کنونی،  در شرایط حساس 
نشریات چاپی به ویژه روزنامه ها تا چه 
میزان سخت و طاقت فرسا شده است؛ 
مخصوصا که انواع رسانه های مجازی 
و ... هم این روزها با سرعت و شدت 

بیشتری در به روز بودن اخبارشان - که 
البته به هیچ عنوان سندیت روزنامه را 
ندارند - مشتی محکم تر از پیش بر 
چاپی  های  رسانه  و  مطبوعات  پیکر 
محجور می زنند. از کاغذ و وضعیت 
بهتر  نگوییم  دیگر  اسفبارش هم که 
است... سرتان را درد نیاوریم؛ در این 
روزگار کج مداری که برای چاپ انواع 
آگهی ها در روزنامه - از خصوصی ها 
تا دولتی و شرکتی ها... - در به در به 
دنبال وصول مطالبات به حق روزنامه 

داران هستیم و دست آخر هم به هیچ 
نتیجه ای نمی رسیم که هیچ، بلکه 
شاهد انواع توهین ها و ناسزاها هستیم 
نظم  و  دقت  قولی،  خوش  این  که 
مدیران آموزش پرورش در این زمینه 
حسابی مقدمات تعجب و شگفتی ما را 
فراهم کرده است که جا دارد در همین 
شماره به سهم خودمان از این عزیزان 
و همکاران فرهنگی مان کمال تشکر 
باشد که  باشیم.  را داشته  و قدردانی 

»زجرکش نکردن« را یاد بگیریم...

زجرکش نکردن را یاد بگیریم؛

خوش قول و منظم مثل آموزش و پرورش البرز

تلنگر         روز
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3 شهری

مالی  امور  کل  مدیر  گفته  به 
شهرداری کرج؛ محمد احمدی، 
شهرداری  پرسنل  از  نفر   157
کرج در سال گذشته بازنشسته و 
بازخرید شدند که این موضوع در 
راستای افزایش درآمد و کاهش 
هزینه های شهرداری بوده است.

به گزارش »دنیای هوادار«، محمد 
احمدی در توضیح این خبر گفت: 
از تعداد یادشده، 55 نفر بازخرید 
کردند و 10۲ نفر بازنشسته شده اند 
و 17 میلیارد و 600 میلیون تومان 
بابت مزایای پایان خدمت در سال 

97 به آنان پرداخت شد.
در  که  کرد  امیدواری  ابراز  او 
از  بیش تری  تعداد  جاری  سال 
پرسنل تشویق به بازخرید شوند 
به  و هزینه های جاری شهرداری 

میزان بیش تری کاهش یابد.
راستای  در  اقدامی  چنین  البته 

شورای  اعضای  متعدد  تذکرهای 
سالِ  طی  کرج  شهر  اسلامی 
به  اشاره  با  بارها  که  بود  گذشته 
شهرداری  پرسنل  بالای  تعداد 
خواسته  کرج  شهردار  از  کرج، 
بودند که با تمهیداتی، بخشی از 
را  شهرداری  جاری  هزینه های 

کاهش دهند. 

در همین راستا منصور وحیدی نیز 
گفته بود که بخشی از هزینه های 
سنگین دریافتی از شهروندان در 
 1۲ حقوق  صرف  عوارض  قالب 
هزار پرسنل بدنه ی شهرداری اعم 
از رسمی، غیر رسمی و شرکتی 
می شود که این موضوع قابل قبول 

نیست.

به منظور کاهش هزینه های جاری انجام شد؛

بازنشسته و بازخرید شدنِ 157 نفر
از پرسنل شهرداری کرج 

پنجمین جلسه کمیسیون سرمایه 
گذاری شورای شهر کرج با هدف 
سازمان  های  درخواست  بررسی 
های  مشارکت  و  گذاری  سرمایه 

شهرداری برگزار شد.

هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
واگذاری ساختمان نیمه کاره پارک 
احداث  منظور  به  شهریار  استاد 
مواردی  از جمله  سبز  ساختمان 
بود که پس از قرائت مورد بحث 
و بررسی قرار گرفت و با توجه به 
ضرورت پروژه اعضای کمیسیون با 
حساسیت بیشتری به این موضوع 
را  خود  نظرات  نقطه  و  پرداخته 

اعلام داشتند.
رئیس کمیسیون  نبیونی؛  محمد 
سرمایه گذاری در تشریح این پروژه 
گفت: ساختمان موجود در اختیار 
بنیاد نخبگان بوده است و با توجه به 
اینکه یکی از وظایف اصلی شورای 

است  فرهنگی  ترویج  کرج  شهر 
توجه به نخبگان شهر و تقویت این 

قشر بسیار ضرورت دارد.
 تعیین تکلیف پروژه ایران زمین 
در قالب تعریف نحوه واگذاری از 
دیگر مواردی بود که پس از قرائت 
پیشنهادات  و  واگذاری  چگونه 
سرمایه گذار مورد بحث و بررسی 

اعضای کمیسیون قرار گرفت.
 واگذاری پروژه مهرویلا در قالب 
موارد  دیگر  از   TOD مطالعات 
مطرح شده در کمیسیون سرمایه 
گذاری بود که توضیحاتی از زبان 
مدیر عامل سازمان سرمایه گذاری 
بررسی  و  بحث  مورد  و  مطرح 

اعضای کمیسیون قرار گرفت.

در کمیسیون سرمایه گذاری شورای شهر مطرح شد؛

واگذاری ساختمان پارک استاد شهریار
برای احداث ساختمان سبز

مغفول  مقولاتِ  از  یکی  شهروندی  حقوقِ 
در جامعه ی امروزِ ماست که ناآگاهی از آن 
سبب می شود شهروندان حسِ تعلق به شهر 
و دیارِ خود را از دست بدهند. به اطرافِ خود 
که نگاه کنید بارها شاهدِ بی اعتنایی مردم 
در برخی از کوتاهی های مربوط به حق و 
حقوقِ شهروندی، بوده اید. کرایه  تاکسی های 
بالاتر از نرخِ مصوب، سر و صدا و مزاحمت 
ساخت و ساز در سطحِ محله های مسکونی، 
احداث ساختمان های بلندمرتبه در پهنه های 
آسفالتِ  سطحِ  در  که  چاله هایی  ممنوع، 
کوچه ها و خیابان ها به یکباره سر برمی آورند 
و شهروندان را دچارِ مصدومیت می کنند، 
نمونه هایی از مواردی ست که به راحتی از 

کنارِ آن ها می گذریم.
مدت هاست بحثِ فرهنگ سازی در رسانه ها 
در همه ی حوزه ها به ویژه حقوق شهروندی با 
تمرکز بر مسائلِ فرهنگی و اجتماعی جایگاهِ 
ویژه ای یافته است. بدیهی ست سازمان ها و 
نهادها در کنارِ رسانه ها نقشِ به سزایی در 
شناسایی حقوقِ شهروندی و نهادینه سازی 
اما  دارند،  جامعه  افرادِ  میانِ  آن  رعایت 
برخی از این حقوق مستقیما به سازمان ها و 
مدیریت شهر در قبِالِ شهروند باز می گردد. 
نقشِ بی بدیلِ رسانه ها در این مجال، اهمیتِ 

به  نباید  رسانه ها  چرا  می یابد.  خاص تری 
مطالبی بپردازند که حقوقِ قانونی آنان را 

بیان می کند؟ 
البته گاه در طولِ زمان های مختلف بسته 
به شرایطی خاص، مسئله ای شهری نیز از 
اهمیتِ بالایی برخوردار می شود که توجهِ 
مانندِ  به خود جلب می کند.  نیز  را  عموم 
تخریبِ پاساژِ علاءالدین که چند سالِ پیش 
اتفاق افتاد یا باغ سیبِ مهرشهر که بسیاری 
را به توجه و اعتنا به مسائلِ شهر و محلِ 
از  این موارد  اما  ترغیب کرد.  زندگی خود 
جمله اتفاقاتِ شاخصی بود که به دلیلِ سطحِ 
گسترده ی رخداد، از اقبالِ عمومی برخوردار 
شد. با این حال نباید اتفاقاتِ کوچک تر را از 
دید دور نگاه داشت. شاید اگر از ابتدا مردم 
به تخلفاتِ شهری و حتی به نوعی حقوقِ 
و ساز  شهروندی خود در حوزه ی ساخت 
به ویژه ساختمان های عظیم و بلند مرتبه 
در پهنه ی ویژه ی مربوط به این گونه بنا، 
آگاه بودند، از ابتدا چنین تخلفِ برجسته ای 
صورت نمی گرفت که به ناچار به تخریب 

منتهی شود. 
طبقِ مبحث 1۲ مقررات ملی ساختمان، 
صدا  آلودگی  باعث  که  اقدامی  هرگونه 
مجاور  ساکنان  برای  مزاحمت  ایجاد  یا 
مالکان  و  بوده  قانون  عملی خلاف  شود، 
را  حق  این  اماکن  این گونه  سازندگان  یا 
ندارند که محدودیت تردد را بهانه ی ایجادِ 
مزاحمت کنند. به این دلیل سازندگان بهتر 
است مصالحِ موردِ نیاز سنگین را به محل 
ساخت بنا حمل کرده و روزها با استفاده 
از تجهیزاتی همانند جرثقیل اقدام به تخلیه 

بار کنند.
عامل  از حقوق دانان، سه  یکی  نظر  به  بنا 

می تواند از جمله دلایلی باشد که سبب شده 
علی رقمِ وجود مقررات قانونی و لازم الاجرا 
هم چنان شاهد وجود کارگاه های ساختمانی 
نکردن  رعایت  و  شهرها  سطح  در  مزاحم 
حقوق شهروندی در این خصوص باشیم که 

عبارتند از:
1.  آگاهی نداشتن شهروندان از مقررات 
قانونی موجود که به طور قطع از طریق 
توسط  مکرر  و  لازم  رسانی های  اطلاع 
ارباب جراید به خصوص رسانه ها می توان 
تا  ارائه کرد  این آگاهی را به شهروندان 
با چنین تخلف هایی  در صورت مواجهه 
می شود،  آن ها  آسایش  سلب  باعث  که 
با  و  مراجعه  قانونی  مربوطه  مراجع  به 
کامل  رفع  تا  موضوع  جدی  پیگیری 
تخلفات صورت گرفته ضمن برخورداری 
از محیطی امن، به ایجاد فرهنگ نظارت 
مردمی در جامعه و حق طلبی نیز کمک 

شایان توجهی کنند.
2.  اجرا نشدن صحیح قوانین و مقررات و 

دستگاه های  بازرسان  کامل  نظارت  نبود 
ذی ربط باعث می شود این امکان و شرایط 
برای معترضان به حقوق مردم فراهم شده تا 
به منظور سودجویی یا راحت طلبی بیشتر، 
تضییع  اسباب  دیگران،  به حقوق  بی اعتنا 
حقوق سایران را ایجاد کرده و دستیابی به 
منافع بیشتر را مقدم بر حفظ و احترام به 

حقوق شهروندان قرار دهند.
با  قانونی  قاطع  برخوردهای  ضعف    .3
متخلفان از مقررات ملی ساختمان نیز یکی 
دیگر از عوامل مذکور است که اگر این چنین 
نبود، هیچ گاه طرح بحث یادشده، موضوعیت 

پیدا نمی کرد.
البرز دیگر استانی نوپا نیست. به تدریج جای 
خود را میانِ سایرِ استان ها باز کرده و امکانات 
و خدمات به تدریج در حالِ جانمایی در آن 
توجه  ضروری ست  دلیل  همین  به  است. 
نیز در حد و  اعتنا به حقوقِ شهروندی  و 
اندازه ی استانی گسترده و رو به رُشد باشد. 
ساخت و ساز در البرز شدت گرفته و جمعیتِ 
رو به رُشد تشنه ی مسکن، خدمات و امکانات 
هستند و قاعدتا ساخت و سازهایی در سطحِ 
گسترده، تخلفاتی نیز به همراه خواهد داشت 
که اگر هر شهروند خود و خانواده ی خود 
کوچک ترین  دیدنِ  با  و  بداند  مسئول  را 
را  او  شهروندی  حقوقِ  و  حق  که  تخلفی 

دچارِ تهدید می کند، حساسیت داشته باشد، 
می توان شهری سالم تر داشت. به قولیِ باید 
از خودِ مردم برای حلِ مشکلات و معضلاتِ 

خودشان استفاده کرد. 
به عنوانِ مثال اگر ساخت و سازی در محله ی 
مسکونی شما در حالِ انجام است و مزاحمتی 
برای شما ایجاد شده، با مراجعه به مراجعِ 
یادآور  را  خود  شهروندی  حقوقِ  ذی ربط، 

شوید! 
از سویی نشان دادنِ حساسیت از سوی مردم 
معماری،  و  شهرسازی  مسائل  در  ویژه  به 
نیز  حوزه  این  کارشناسان  می شود  سبب 
مسائل  این  به  ورود  به  بیش تری  تمایلِ 
شهری  کارشناسان  از  یکی  دهند.  نشان 
معتقد است، اگر مسائل حوزه ی معماری و 
شهرسازی را با معیارهای حقوقِ شهروندی 
منطبق کنیم، به مباحثِ حقوقی نیز خواهیم 
رسید که فرصتِ هرگونه تقلب یا تخلف را 
از برخی سودجویانِ حوزه ی ساخت و ساز 

خواهد گرفت. 
با  ترتیب  این  به  تحققِ حقوقِ شهروندی 
کمکِ رسانه ها می تواند جامعه را به سوی 
از  که  چرا  کند.  هدایت  ترقی  و  پیشرفت 
ورای این تعاملِ دوسویه، نظرات کارشناسی 
در حوزه ی شهری رشِد خواهد یافت و به 

مرحله ی عمل 

لزوم توجه به حقوق شهروندی؛

ازمدیریتشهریمطالبهکنیم!

نسترن کیوان پور
Nastaran.keyvanpour

@gmail.com
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ورزشی

در  حسینی  مجتبی  شاگردان 
ورزشگاه انقلاب کرج موفق شدند به 
سه امتیاز حساس دست پیدا کنند.

هفته  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
یک  لیگ  های  رقابت  دوم  و  سی 
در شرایطی با برگزاری 7 دیدار در 
شهرهای مختلف پیگیری شد که در 
حساس ترین مسابقه تیم فوتبال گل 
ریحان البرز در ورزشگاه انقلاب کرج 
از تیم سرخپوشان پاکدشت میزبانی 

می کرد.
این مسابقه در پایان با دو گل مهرداد 
رضایی و علی زینالی که به ترتیب 
به ثمر رسید،  در دقایق 35 و 65 
به سود شاگردان مجتبی حسینی 

خاتمه یافت.
تیمی  کار  این دیدار روی  اول  گل 
خوب گل ریحانی ها به ثمر رسید که 
با پاس یاسر وکیلی، مهرداد رضایی را 
در دهانه دروازه صاحب توپ کردند 
و او هم با یک بغل پای ساده دروازه 
را باز کرد. در ادامه و در نیمه دوم 
این مسابقه، علی زینالی با دروازه تیم 
سرخپوشان تک به تک شد و پس 
از پشت سر گذاشتن سنگربان موفق 
شد گل دوم را ثبت کند تا مهدی 
پاشازاده و شاگردانش دیگر شانسی 
نداشته  برتر  لیگ  به  رسیدن  برای 

باشند.
با  اما  اردوی گل ریحان  شرایط در 
است.  متفاوت  کاملا  پیروزی  این 
آنها برخلاف تیم شاهین شهرداری 
به  ملوان  مقابل  امروز  که  بوشهر 
پیروزی رسید و 51 امتیازی شد، با 
وجود اینکه 4۸ امتیازی هستند، یک 

بازی بیشتر از شاگردان ویسی دارند 
و با توجه به اینکه در هفته پایانی 
بازی می کنند و شاهین شهرداری 
بوشهر استراحت خواهد کرد، شانس 
بالایی برای لیگ برتری شدن دارند.

هفته آینده سرخپوشان یک بازی 
شاهین  مقابل  خانه  در  حساس 
شهرداری بوشهر دارد که می تواند 
سرنوشت یکی از صعودکننده ها را 
شاگردان  و  دهد  قرار  تاثیر  تحت 
تیم  تبریز مقابل  حسینی هم در 
شهرداری تبریز به میدان می روند 
که برای فرار از سقوط می جنگند.

فکر و اندیشه امان برای دو بازی 
بعدی است

مجتبی حسینی مربی تیم فوتبال 
 6 دیدار  در  که  البرز  ریحان  گل 
امتیازی موفق به کسب سه امتیاز 
شد،  سرخپوشان  مقابل  شیرین 
گفت: توانستیم نقطه قوت آنها که 
خط هجومی آنها بود را ببندیم. آنها 
47 گل زده داشتند؛ یکی از بهترین 

خطوط هجومی لیگ. خدا را شکر 
بچه ها شرح وظایف را خوب انجام 
دادند ولی باید اذعان کنم که تیم 

آنها خوب بود.
زمین  کیفیت  مورد  در  حسینی 
ورزشگاه انقلاب کرج که بهتر شده 
بود، ادامه داد: بله گفته بودم که چند 
زمین  و  کردیم  بازی  گل  در  بازی 
تعطیلات  از  بعد  ولی  دید  آسیب 
کیفیت زمین بهتر شده و ما هم از 
این موضوع استفاده کردیم. هم تیم 
ما و هم تیم آنها دنبال بازی خوب 
بودیم و باید از مسئولان استان البرز 
تشکر کنیم که زمین را آماده کردند.

از حسینی  پایانی  نهایت سوال  در 
بود  مانده  باقی  هفته  دو  مورد  در 
برای صعود  ای  برنامه  اینکه چه  و 
تیمش به لیگ برتر دارد که او پاسخ 
داد: من فکر و اندیشه امان برای دو 
بازی بعدی این است که تا سر حد 
توان  تلاش کنیم. 1۸0 دقیقه فینال 
داریم و با تمام وجود در آنها ظاهر 

می شویم.

خوبی  شرایط  سرخپوشان 
نداشت

سرخ  سرمربی  پاشازاده   مهدی 
پوشان در ابتدا با انتقاد از بازیکنان 
خود گفت : ما در این دیدار قبل از 
اینکه به حریف بازی را واگذار کنیم 
واگذار کردیم  را  بازی  به خودمان 
. همچین به تیکه تیکه بودن تیم 
این ها  در مورد  بر همه  و علاوه 
اینکه  دو تا از بازیکنان ما  دو روز  
گذشته به خاطر یک پاس همدیگر 
را می خواهند بزنند، چه باید گفت. 
جوری هم هست که دستم بسته 
را  لازم  انضباطی  کار  ،البته  است 
فراموش  را  اصول  و  دادیم  انجام 

نکردیم.«
وی در حالی که از متحمل شدن این 
شکست پریشان و ناراحت به نظر می 
رسید در خصوص این بازی افزود: ما 
در این بازی موقعیت های زیادی را 
از دست دادیم و نتوانستیم از فرصت 
های به دست آمده استفاده لازم را 

ببریم.

»دنیای هوادار«گزارش می دهد؛

ماجراجوییگلریحانبرایصعودبهلیگبرترادامهدارد

علی زینالی گفت: دوفینال حساس 
را پیش روی خود داریم و  و مهم 
تلاش می کنیم با کسب نتایج لازم 

به هدف اصلی خود یعنی صعود به 
لیگ برتر برسیم.

علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 

گل  فوتبال  تیم  مهاجم  زینالی 
سه  روز  کرد:  اظهار  البرز  ریحان 
شنبه گذشته در کرج  بازی سختی 
را مقابل یکی از تیم های بالانشین  
جدول یعنی سرخپوشان پاکدشت 

پشت سر گذاشتیم.
وی افزود: در این بازی با تمام توان 
حاضر شدیم چرا که به امتیاز کامل 
بازی مقابل سرخپوشان نیاز داشتیم 
و خوشحالم که با هدایت کادر فنی 

و تلاش بازیکنان این مهم رخ داد.
زینالی با بیان اینکه دو هفته پیش 
کننده  تعیین  و  بسیار حساس  رو 
است گفت: با توجه به شرایط جدول 
و تعداد بازی ها سرنوشت صعود در 
کار  باید  و  است  خودمان  دست 

خودمان را به درستی انجام دهیم.

زننده گل دوم گل ریحان در بازی 
بازی  پاکدشت  سرخپوشان  مقابل 
حساس با شهرداری تبریز را مورد 
به  بازی  ما  قرار داد و گفت:  اشاره 
حال  ودر  رویم   می  پیش  بازی 
با  حاضر آنچه اهمیت دارد مصاف 
تیم تبریزی است و امیدوارم بتوانیم 

با دست پر به کرج بازگردیم.
پایان  در  البرز  ریحان  گل  مهاجم 
گفت: نماینده البرز این شایستگی را 
دارد تا یکی از دو تیم صعود کننده 
به لیگ برتر باشد و برای رسیدن به 
این مهم تمام توان خود را به کار 
خواهیم گرفت وانتظار می رود مردم 
ورزش دوست البرز نیز به عنوان یار 
دوازدهم حمایت لازم را از این تیم 

داشته باشند.

مهاجم تیم فوتبال گل ریحان البرز:

برای رسیدن به لیگ برتر، ۲ فینال حساس پیش رو داریم

چوب خط جواد چرا پر نمی شود؟
سه شنبه شب، در نیمه اول بازی بارسلونا- منچستریونایتد، 
جواد خیابانی تلاش کرد توضیح دهد که کدام تیم ممکن است 
در نیمه نهایی بارسا را ملاقات کند. او براساس نتایج تیم ها، 
احتمالات حریفان آینده بارسا را از میان هر 7تیم دیگر ردیف 
می کرد و خب حتما اکثریت مخاطبان و خوره های فوتبال هم 
در لحظه  یا به او می خندیدند و یا افسوس می خوردند که چرا 

مجبورند این اطلاعات غلط را گوش بدهند.
از ابتدای فصل همه می دانستند که سیستم قرعه کشی لیگ 
قهرمانان اروپا در این فصل عوض شده و در دور یک چهارم، 
مسابقه ها تا فینال قرعه کشی می شوند و تکلیف میزبانی و 
میهمانی هم مشخص می شود. حتی اگر کسی اول فصل هم 
این موضوع را نمی دانست، وقتی ۸تیم در یک چهارم نهایی 
حریفان خود را شناختند دیگر همه فهمیدند که اوضاع از 
چه قرار است. حالا اگر از جواد یا مدیرانی که او را برای 
گزارش بازی انتخاب می کنند، بپرسی که چرا این اطلاعات 
پیش پاافتاده را نمی داند، لابد همان جواب نخ نما را می شنوی 

که گزارشگر هم آدم است و ممکن است اشتباه کند.
اما آیا واقعا چنین اشتباهی در چنین سطحی طبیعی است و 
باید به حساب سوتی یا اشتباه لپی گذاشت؟ از روزی که یک 
چهارم نهایی قرعه کشی شد، همه درباره برنده های احتمالی 
و رویارویی شان در نیمه نهایی و فینال حرف می زدند. مثلا 
همان روز معلوم شد که بارسلونا و لیورپول نمی توانند با 
هم به فینال بروند چون در یک طرف جدول هستند و اگر 
برنده شوند، در نیمه نهایی با هم بازی خواهند کرد. چطور 
می شود تصور کرد که یک گزارشگر تلویزیونی این همه بحث 
و پیش بینی در تلویزیون، سایت ها و فضای مجازی را ندیده 
باشد؟ در مورد گزارشگرهای فوتبال فرض اول این است 
که عاشق کارشان هستند و بیش از یک طرفدار معمولی 
بازی ها و رویدادهای مختلف را پیگیری می کنند. اگر این 
هم نباشد- که بعید است- به واسطه اینکه شغلشان گزارش 
کردن فوتبال است، باید بازی ها را ببینند و اخبار را بخوانند، 

حتی اگر دوست نداشته باشند.
اشتباه عجیب جواد خیابانی را - که البته در نیمه دوم تلاش 
کرد تصحیحش کند-باید به چه حسابی بگذاریم؟ اینکه دیگر 
فوتبال را دوست ندارد؟ او ترکیب بارسلونا در این فصل را 
بارسلونا که روی  بازیکنان ثابت  نمی شناسد و می گوید»از 

نیمکت نشسته می توان به فرمایلن اشاره کرد«.
جواد خیابانی از صدا و سیما که رسانه همگانی است و بخش 
زیادی از هزینه هایش از جیب مردم می رود، حقوق می گیرد 
که فوتبال ببیند، درباره فوتبال مطالعه کند و در نهایت فوتبال 
گزارش کند. اما به نظر می رسد او دیگر علاقه ای به دو بخش 
اول کارش ندارد. نه فوتبال می بیند، نه اخبارش را پیگیری 
می کند، با وجود این همچنان مطمئن است که مدیران این 
رسانه  هر اندازه که سوتی بدهد و اشتباه عجیب و غریب بکند، 

باز هم فرصت گزارش کردن را از او نمی گیرند.

یادداشت

هومن ناظمی

پیکانی ها پرواز به تهران را از 
دست دادند

با تراکتورسازی باعث شد تا  اتفاقات پس از پایان دیدار 
پیکانی ها زمان بازگشت به تهران از طریق هوایی را از دست 

بدهند و به موقع به فرودگاه نرسند.
در  تراکتورسازی  مقابل  گذشته  روز  شرایطی  در  پیکان 
تبریز به برتری دست یافت که در پایان این بازی اتفاقات 
جنجالی و حواشی بزرگی شکل گرفت. هواداران خشمگین 
تراکتورسازی از دومین شکست پیاپی این تیم که باعث 
شده شانس دستیابی به قهرمانی برای آنها کمرنگ شود، 

درگیری هایی بیرون استادیوم شکل دادند.
بازیکنان پیکان بعد از این بازی با توجه به ممنوعیت خروج 
در رختکن ساعاتی  امنیتی  نیروی  از سوی  استادیوم  از 
ماندند و بعد از آن نیز زمانی که قصد داشتند با اتوبوس 
راهی فرودگاه شوند اتوبوس شرایط بردن آنها به فرودگاه 

را نداشت.

خبر
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منوچهر غفاری شهردار شهر فردیس در 
گفت و گوی اختصاصی با دنیای هوادار از 
عملیاتی شدن طرح های بزرگ فردیس در 

سال 1398 خبر داد.
فردیس،  کمربندی  بزرگ  پیشبرد طرح 
آغاز پروژه ی بزرگراه جدیدی موازی پل 
فردیس برای کاهش بار ترافیکی این پل 
سبزو  فضای  متعدد  طرح های  اجرای  و 
و  فرهنگی  مراکز  توسعه  و  گذرگاه ها 
ورزشی از جمله مواردی بود که غفاری در 
این مصاحبه ی اختصاصی از آن ها نام برد. 

***
فرا  ابتدا  غفاری  آقای   
شما  به  را  شعبان  نیمه  ایام  رسیدن 
تبریک می گویم. شهرداری فردیس چه 

برنامه هایی برای این عید بزرگ دارد؟
سلام . من هم سالروز میلاد باسعادت و پر 
به شما و  را  برگت حضرت ولی عصر عج 
و  تبریک  روزنامه دنیای هوادار  خوانندگان 
تهنیت می گویم. ما امسال هم طبق سنوات 
گذشته در مناطق مختلف شهر آئین آذین 
بندی و چراغانی را داشته ایم ام در کنار این 
فعالیت ها سعی کردیم جشن میلاد را در 
سطح شهر بسط بدهیم. از این رو با مشارکت 
1۲  مسجد که در شهر مرکزیت و محوریت 
دارند، جشن نیمه شعبان را سازمان دهی 

کردیم. 
به عنوان نمونه مسجد صدیقه الزهرا  س  واقع 
در 16 متری شهدا همه ساله مراسم عید نیمه 
شعبان را برگزار می کردند و امسال با همراهی 
شهرداری جشن در مدرسه ای نزدیک مسجد 

تدارک دیده شده است. 
با مشارکت مسجد 17 شهریور هم مراسم 
برگزار  مسجد  مقابل  میدان  در  را  جشن 

خواهیم کرد. 

 می خواهم صریح بپرسم 
آیا اختلافات شما با شورای شهر کرج 

حل شد؟
همیشه  نظر  اختلاف  است!  سوال سختی 
وجود دارد. نمی شود گفت اختلافات برطرف 
هم  و  است  خوب  نظر  اختلاف  هم  شده. 
همدلی؛ قطعا اختلاف نظر چون موجب طرح 
دیدگاه های مختلف و تنوع نگاه به مسایل و 
مشکلات می شود و اما برای آن که کار مثبت 
انجام شود، قطعا نیاز به همدلی و وحدت 
کار  برآیند  نباشد،  اگر همدلی  دارد.  وجود 

خوب نخواهد بود .
حقیقت این است که چون در ایام مبارک 
نیمه شعبان هستیم خیلی مایل نیستم به 
ریز آن ورود کنم. اما اگر برخی مسایل رخ 
نمی داد، عملکرد مدیریت شهری می توانست 
بهتر باشد  و  در 17 ، 1۸ ماه گذشته خدمات 

بیشتری به شهروندان ارائه کنیم.

نظر  به  حال  این  با   
می رسد در این مدت هم کارها را پیش 
برده اید و شهرداری فردیس توانسته 
کرج  از  مستقل  را  خود  هویت  است 

تثبیت کند. این طور نیست؟
بله ما  به لحاظ  استقرار، استقلال و تثبیت 

شهرداری کار خود را انجام دادیم.
تاسیس  مشغول  فردیس  شهرداری 
سه  اساسنامه  و  است  خود  سازمان های 
سازمان مصوب شده است. همکارانمان در 
مناطق هم مشغولند و حوزه ستادی دیگر 
هم  مواردی  البته  ندارد.  کرج  به  وابستگی 
هست که امیدواریم همکاری بیشتری در این 

زمینه صورت بگیرد. 
در عین حال شهرداری فردیس همزمان با 
ایجاد این ساختار تشکیلاتی باید به وظایف 
ذاتی خود هم عمل کند و انتظارات شهروندان 

را برآورده سازد.
در سال گذشته پروژه های عمرانی خوبی اجرا 
شد و با وجود نوسانات قیمت ها و مشکلات 

اقتصادی، نتیجه کار مقبول بود؛ 
پارک حدود  7 هزار  نمونه یک  به عنوان 
متر مربعی در جاده شهریار و یک پارک 10 
هزار متری در جاده ملارد داشتیم. همچنین 
احداث بلوار شمال مپنا که عرض خیابان آن  

55 متر و عرض فضای سبز  30 متر است .
شد  شروع  گذشته  سال  در  کارها  این 
و  داشته  کار  پیشرفت  درصد   60 - و50 
انشاالل امسال به سرانجام می رسد. کارهای 
اینچنینی و توسعه فضای سبز، بهسازی و 
بازسازی بافت های فرسوده شهری و در حال 

انجام است. 
یک نمونه دیگر هم بهسازی کامل زیر پل 
شهید کلانتری بود، در مجموع فعالیت های 
خوبی بوده اما اگر همدلی بیشتری بود - 
است  مقصر  کسی  چه  بگویم  نمی خواهم 

-  نتایج بهتری بدست می آوردیم.

آینده  شرایط  این  در   
 1398 سال  در  را  فردیس  شهرداری 

چگونه پیش بینی می کنید؟
مسلما آینده شهر فردیس روشن است.

یکی از نقاط مثبت در سال گذشته این بود 
که با مشارکت شهروندان وظیفه شناس و 
تلاش همکارانمان در شهرداری، علیرغم همه 
معضلاتی که وجود داشت و با وجود تورم در 
اقتصاد، صددرصد درآمد نقدی شهرداری در 
اتفاق  این  است.  سال گذشته وصول شده 
خوبی بود که می تواند در سال 9۸  به ما توان 
بدهد اقدامات عمرانی را به خوبی پیش ببریم. 

 بزرگترین پروژه امسال 
شهرداری فردیس چیست؟

پروژه بلوار شمال مپنا امسال تکمیل می شود.
کمربندی فردیس را هم )معروف به جاده ی 
کشتارگاه( امسال شروع می کنیم که از جاده 
شهریار تا فلکه پنجم فردیس  خواهد بود. ان 
شا الل در سال 9۸ پنجاه درصد پروژه پیش 
خواهد رفت و با تکمیل عملیات اجرایی رینگ 
فردیس کامل می شود که می تواند به تسهیل 
دسترسی و روان سازی ترافیک جاده ملارد 

کمک شایانی کند.
اتصال  پروژه ی  امسال   دیگر  بزرگ  طرح 

فردیس به شمال رودخانه  از مسیری بجز پل 
فردیس است که به زودی مطالعات آن آغاز 

خواهد شد.
آن  ترافیکی  گره  که  محوری  فردیس  پل 
هم اکنون معضلات زیادی ایجاد می کند. به 
همین دلیل هم به دنبال راهی هستیم که 
بصورت موازی فردیس را به اتوبان و جاده 
مخصوص متصل کنیم. این کار در محدوده 

شهرک وحدت انجام خواهد شد. 
 برای مطالعات آن ۲00 میلیون اعتبار در 
نظر گرفته شده و در هفته های آینده انتخاب 
مشاور پروژه انجام می شود. اگر مطالعات در 
نیمه اول سال به سرانجام برسد، ان شا الل  در 

6 ماهه دوم به سمت اجرا می رویم.
این مسیر جایگزین پل فردیس می تواند به 
سهولت دسترسی به محدوده شهر فردیس 
و شهرهای همجوار از طریق اتوبان کمک کند. 

قهرمان  شهر  فردیس   
خیزی است اما در حوزه ورزش سرانه 
فضای ورزشی این شهر بسیار کم است. 
در این زمینه چه فعالیت های داشته اید؟

بناهای ورزشی  به لحاظ توسعه  شهرداری 
مسوولیت ندارد. این وظیفه وزارت ورزش و 
جوانان است  و عزیزان در آن بخش در تلاش 
بیشتر  فردیس  ورزشی  سرانه  که  هستند 
بشود. اما ما هم به لحاظ حمایتی و پشتیبانی 
از قهرمانان و مدال آوران ورزشی شهرمان 
برنامه های داریم. در این مورد به تازگی آئین 
نامه ای نوشته ایم که هفته پیش در کمیسیون 
فرهنگی در مورد آن بحث شد تقریبا تائید 
شد که بتوانیم از قهرمانان ورزشی فردیس 
در رده های مختلف تجلیل کنیم تا حداقل  
ورزشکاران این شهر را مورد حمایت معنوی 

قرار دهیم.
ضمن اینکه سال گذشته دو سالن مدیریت 
بحران را برای ورزش همکاران در شهرداری 
تجهیز کردیم تا استفاده از آن دو منظوره 

بشود. 
در کنار این، برنامه هایی داریم که البته هنوز 

نهایی نشده اند؛
قصد داریم روی  یکی، دو ورزش تمرکز کنیم 
و شرایطی فراهم کنیم که امکان میزبانی از 
مسابقات بین المللی از این رشته ها در فردیس 

فراهم شود. 
پارک  در  »اسکیت«  رشته  در  جمله  از 
تندرستی فردیس پیست اسکیتی داریم که 
قصد داریم با توسعه، بازسازی و بهسازی آن 
زمینه برگزاری مسابقات بین المللی را در آن 

ایجاد کنیم. 
همچنین قرار است مطالعاتی برای احداث 
زمین تنیس انجام شود. به دنبال این هستیم 
که فردیس چهار زمین تنیس داشته باشد 
به  زمینه  این  در  مطالعات  اگر  ان شالل  و 
نتیجه برسد، فردیس این پتانسیل را دارد 
که مسابقات تنیس بین المللی برگزار کند 
و شهرداری برای توسعه فیزیکی این امکانات 

تلاش خواهد کرد. 
در کنار طرح های ورزشی باید این را هم اضافه 

کنم که شهرداری فردیس در توسعه فضاهای 
فرهنگی هم اهتمام ویژه ای دارد. ما اواخر سال 
گذشته برای تاسیس سرای محله در دو نقطه 
دو قرارداد بستیم و امسال هم سعی داریم این 
سرای محلات را به 4 تا 5 ساختمان افزایش 
بدهیم تا شهرداری در خدمت رسانی در حوزه 

فرهنگی هم موفق تر ظاهر شود. 

عملکرد  مجموع  در   
طی  فردیس  شهرداری  در  را  خودتان 
یک سال و نیم گذشته چطور ارزیابی 

می کنید؟
ما از روز اول در مجموعه مدیریت شهری 
سعی کردیم برای شهروندان خوبمان با تمام 
وجود و توان کار و نیازهای مردم را برطرف 

کنیم.
باید بگویم درارائه خدماتی قطعا مشکلاتی 
به هر حال شهر  بوده چون  نواقصی  بوده، 
مجموعه  اندازی  راه  و  تاسیس  نوپاست. 
مدیریت شهری هم زمان بر و هم انرژی بر 

بود.
در کنار این باید کارهای شاخصی را هم انجام 
می دادیم و خدمات روزمره را با کیفییت بالا 
ارائه می کردیم . ماهیت شهرفردیس که قبلا 
فقط  دو منطقه از یک کلانشهر بود، تغییر 

کرده است.
الان نگاهی که به توسعه شهر وجود داشت 
تغییر کرده است و خدماتی که در قالب طرح 

های مختلف باید ارائه شود متفاوت است.
بنابرین مجبور بودیم  در برنامه ریزی  بازنگری 
کنیم، در طرح تفصیلی، در طرح جامع حمل 
و نقل و همین طور ساماندهی ترافیکی ما 
سعی کردیم در کنار کار اجرایی برای اینها 

هم برنامه ریزی کنیم. 

در  می رسد  نظر  به   
موفق  هم  دستفروشان  ساماندهی 

بوده اید. اینطور نیست؟
یکی از کارهای ماندگاری که در 17 - 1۸ 
ساماندهی  همین  شد  انجام  گذشته  ماه 
دستفروشان بود. در خاطر همه همشهریان 
عزیز هست که بلوار شهدا و هسته مرکزی 

شهر عملا در تصاحب دستفروشان بود و تردد 
شهروندان را دچار مشکل کرده بود. سعی 
کردیم با این مشکل برخورد اصولی داشته 
باشیم. پیاده روها را پاکسازی کردیم و جایی 
برای ساماندهی دستفروشان در نظر گرفتیم تا 
رعایت حال کسانی که دستفروشی تنها منبع 

ارتزاقشان بود را هم کرده باشیم. 
این کار در چارچوب ساماندهی سیما و منظر 
شهری بود. علاوه بر این ما ساخت و سازهای 
غیرمجاز را هم کنترل کردیم که اواخر سال 
95 به اوج رسید و اوایل 96 شهر را دچار 
مشکل کرده بود. فکر می کنم در این حوزه 
هم خوب عمل شد و امیدوار هستم  در ادامه 

راه هم در انجام مسوولیت مان موفق باشیم. 

 و چه صحبتی با مردم 
شهر فردیس دارید؟

باید صراحتا بگویم همکاران من در این مدت 
تلاش مضاعفی داشته اند که به اهداف مان 
برسیم.این را هم می دانم که شاید نتوانسته ایم 
آنچه شایسته مردم ما بوده است را تا به حال 

انجام بدهیم.
اگر قصور در کار بوده از همه شهروندانمان 
اطمینان می دهم  اما  عذرخواهی می کنم 
هیچیک از همکاران ما در حوزه های مختلف 
کوتاهی نکردند. همه  عزیزان در مجموعه 
مدیریت شهری با تمام قوا کار کردند اما اگر 
خدمات کیفیت مطلوب را نداشته است، باید 

تلاش کنیم تا مشکلات را مرتفع کنیم. 
در بسیاری از موارد هم چنان که گفتم برنامه 
ریزی ها و اجرای آن ها زمان بر است و ممکن 
است تا رسیدن به نتیجه ۲ – 3 سال طول 

بکشد. 
مثلا در بحث توسعه فضای سبز که به طور 
جد در دستور کار ماست و گسترش فضاهای 
شهری ، برای انکه مردم اثرات آن را ببینند نیاز 

به زمان هست.
آینده خوشبین  به  با همه ی مشکلات  اما 
هستم که با درایت و تلاش و همدلی همه 
درست اندرکاران مدیریت شهری و حمایت 
شهروندان عزیز شهر فردیس وضعیت شهر 

مطلوب و شایسته شود. 

شهردار فردیس در گفت و گوی اختصاصی با »دنیای هوادار«؛

میخواهیممیزبانمسابقاتورزشی
بینالمللیباشیم

برای پیشبرد برنامه ها نیاز به همدلی بیشتر داریم

مشارکت  با  فردیس  شهر  مسجد   12 در  شعبان  نیمه  جشن های   n
شهرداری

n تفاوت دیدگاه ها در شورای شهر خوب است اما برای پیشبرد برنامه ها 
نیاز به همدلی بیشتر داریم

n پیشرفت پروژه ی کمربندی فردیس 
n می خواهیم میزبان مسابقات ورزشی بین المللی باشیم

n طرح های توسعه ای فردیس با مشارکت مردم به نتیجه می رسد
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اجتماعی

آگهیمزایدهاموالغیرمنقولمرحلهاول
بموجب پرونده کلاسه 9749۸6 اجرایی و رأی صادره از شعبه 5 دادگاه خانواده اجرایی کرج له سالومه قربانعلی نژاد 
رودسری با وکالت خانم سمیه عاقبتی رودبرده علیه آقای آرش سالک قنادی محکوم علیه محکوم است به پرداخت 600 
سکه بهار آزادی به عنوان اصل خواسته در حق محکوم له و 5 درصد ارزش محکوم به نیم عشر دولتی در حق صندوق 
دولت چون نامبرده در موعد مقرر قانونی مفاد حکم را اجراء نکرده است. حسب تقاضای محکوم له یک واحد مسکونی به 
پلاک ثبتی 149/1۲031 از اموال غیرمنقول محکوم علیه به شرح زیر به وسیله این اجرا توقیف و توسط کارشناس ارزیابی 
گردیده است و مقررگردیده از طریق مزایده در تاریخ 9۸/۲/۲1 از ساعت 9 الی 10 صبح در محل اجرای احکام دادگستری 
کرج به فروش برسد. مزایده از قیمت ۲/000/000/000 ریال شروع می شود و مال متعلق به کسی است که بالاترین قیمت 
را پیشنهاد نماید ده درصد از قیمت مزایده به صورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی )بانک ملی( في المجلس از برنده 
مزایده دریافت می شود و الباقی وجه مزایده ظرف مهلتی که از سوی دادورز اجراء تعیین می گردد و حداکثر یک ماه از 
تاریخ مزایده تجاوز نخواهد کرد از خریدار اخذ و اموال به نامبرده تحویل خواهد شد در صورتیکه برنده مزایده در موعد مقرر 

بقیه بهای اموال را نپردازد سپرده وی پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید خواهد شد.
شکایت راجع به تخلف از مقررات مزایده ظرف یک هفته از تاریخ فروش به دادگاه و قبل از انقضای مهلت مذکور یا قبل از 
اتخاذ تصمیم دادگاه در صورت وصول شکایت اموال به خریدار تسلیم نخواهد شد. ضمنا طالبین می تواند ظرف پنج روز 

قبل از مزایده به دفتر اجرا مراجعه و با هماهنگی اجرا از اموال بازدید نماید.
اموال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:پیرو دستور آن مقام محترم قضایی مورخه 
پرونده  منتخب  کارشناس  عنوان  به  اینجانب   9749۸6 بایگانی  شماره  به  اجرایی  پرونده  با  رابطه  97/1/۲۲در 
97/1۲/۲5 به آدرس باغستان، بلوار شبنم، شبنم 11، ساختمان امام سجاد، پلاک 34، طبقه اول، واحد 3 مراجعه 
نماید و از وضعیت موجود یک دستگاه آپارتمان مسکونی بازدید به عمل آمده تا نظریه کارشناسی به شرح ذیل 

گزارش تقدیم حضور می گردد. 
)توصیف کل ملک( 

ششدانگ ملک مورد نظر به موجب یک برگ سند مالکیت به شماره پلاک ثبتی 1۲031 فرعی از 149 اصلی 
مفرض و مجزی شده از 640۲ فرعی قطعه دوم تفکیکی به مساحت 66/15 مترمربع به مالکیت آقای آرش سالک 

قنادی می باشد.
)وضعیت موجود( 

کابینت   ،Open بهداشتی، آشپزخانه  پذیرایی، سرویس  اطاق خواب، هال،  دارای ۲  اشاره  آپارتمان مورد  واحد 
MDF، گرمایش بخاری، سرمایش کولر آبی، آیفون تصویری، نمای بیرونی آجر 3 سانتی، پارکینگ و انباری، نمای 
بیرونی آجر 3 سانتی، فاقد آسانسور، دارای انشعابات آب، برق، گاز، 1 خط تلفن ثابت می باشد. لذا با توجه به مراتب 
فوق، موقعیت مکانی، متراژ مساحت بنای مفید نوع کاربری و با در نظر گرفتن جمیع مساحت ارزش ریالی واحد 
آپارتمان مورد اشاره تا تاریخ روز کارشناسی به مبلغ ۲/000/000/000 ریال معادل دویست میلیون تومان تعیین و 

جهت هرگونه اقدام و بهره برداری تقدیم حضور می گردد. 
لازم به ذکر است: 

1- واحد آپارتمان موصوف در تصرف خانم سالومه قربانعلینژاد رودسی می باشد.
۲- واحد آپارتمان مورد نظر در رهن بانک مسکن می باشد.

98/79003/ف
دادورز شعبه 5 دادگاه خانواده کرج

گفت:  فردیس  شهرستان  جمعه  امام 
آمریکا در نظر داشت با تروریست خواندن 
سپاه مردم ایران را بسنجد که این نشانه 

عجز دشمن است.
از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
فارس، حجت الاسلام و المسلمین علی 
اکبر ایمانی امام جمعه شهرستان فردیس 
در خطبه های این هفته نماز جمعه گفت: 
آمریکا در نظر داشت با تروریست خواندن 
سپاه مردم ایران را بسنجد که این نشانه 
عجز آمریکا است و تسلیم نشدن مردم 
و مقابله آن ها، برای دشمن زنگ خطر 

دیگری بود.
امام جمعه شهرستان فردیس با بیان اینکه 
هدف اصلی دشمن جنگ اقتصادی است، 
اظهار کرد: دشمن به دنبال جنگ نظامی 
نیست چرا که هرگز توان مقابله با گروه 
نظامی ما را ندارد و شرایط فعلی آن ها 

ظاهر سازی است.
حجت الاسلام و المسلمین ایمانی تأکید 
کرد: تلاش دشمن بر آن است تا با بیشتر 
شدن فشارهای اقتصادی و ناتوان جلوه 
دادن جمهوری اسلامی ایران برای رسیدن 

به اهداف خود مردم را ناامید کند.

اشاره  با  فردیس  شهرستان  جمعه  امام 
به اقدامات سپاه برای مبارزه با داعش و 
تروریست، بیان کرد: سال 5۸ که انقلاب 
و  شد  تشکیل  سپاه  بود  جوان  بسیار 
در تمام دوران ها از ارزش های انقلاب 
اسلامی دفاع کرد به گونه ای که رهبر 
کبیر انقلاب اعلام می کنند که اگر سپاه 

نبود انقلاب هم نبود.
این استاد حوزه و دانشگاه به بیانات مقام 
معظم رهبری در دیدار با شرکت کنندگان 
منتخبان قرآنی اشاره کرد و گفت: مردم 
مسلمان یا باید طبق آیات قرآن عمل کنند 

یا به مقابله با آن بپردازند که البته حرکت 
در مسیر قرآن بسیار سخت است اما در 

نهایت به پیروزی و موفقیت می انجامد.
حجت الاسلام والمسلمین ایمانی تصریح 
کرد: تجربه نشان داده که تسلیم شدن در 
مقابل مستکبران بی شک با ذلالت، بدقولی 

و ناامن تر شدن شرایط همراه است.
مردم  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
انقلاب  و  ایران  اسلامی  جمهوری  راه 
را با سرعت طی خواهند کرد و اجازه 
زیاده خواهی و دشمنی به مستکبران 

نخواهند داد.

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: این 
نظارت ها توجه سایر مدیران و مسئولان 
استانی را نیز بیش از گذشته به حوزه سلامت 

در البرز معطوف می کند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
البرز، شهبازی شامگاه پنجشنبه در بازدید 
حسین)ع(  امام  بیمارستان  از  سرزده 

نظارتی  کار  اینکه  به  اشاره  با  محمدشهر، 
بعنوان  ما  افزود:  ندارد،  تعطیلی  دولت 
نمایندگان دولت در استان البرز به تبعیت 
از ماموریت های محوله همواره باید در کنار 

مردم باشیم.
و  مسائل  پایش  و  رصد  داد:  ادامه  وی 
موضوعات مختلف در تمامی حوزه ها بویژه 
اهم  از  را  البرز  بهداشت و درمان  سلامت، 

تعهدات خود می دانم.
شهبازی گفت: این نظارت ها توجه سایر 
مدیران و مسئولان استانی را نیز بیش از 
گذشته به حوزه سلامت در البرز معطوف 

می کند.
وی افزود: در ایام مبارکی قرار داریم و در 
حال سپری کردن هفته جوان هستیم که 
متناسب با این مناسبت جشن ها و مراسم 

ویژه ای در البرز در حال برگزاری است. 
امام  بیمارستان  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
حسین)ع( محمدشهر در شهرستان کرج در 
دولت تدبیر و امید تکمیل و تجهیز شده و از 

امکانات خوبی برخوردار است. 
بخش  با  بیمارستان  این  اداره  گفت:  وی 
خصوصی است و هر کجا بخش خصوصی و 
مردم وارد عمل می شوند نتایج خوبی حاصل 

می شود.
شهبازی با اشاره به اینکه هفته سلامت از اول 
اردیبهشت آغاز می شود، افزود: به فرمانداران 
غذایی  امنیت  و  سلامت  روسای  بعنوان 
اجتماعی  حوزه  مسئولان  ها،  شهرستان 
استانداری و دانشگاه علوم پزشکی توصیه می 
کنم که رصد و نظارت دقیقی بر امور مراکز 

درمانی داشته باشند.

امام جمعه فردیس: 

تروریستخواندنسپاهتوسطآمریکانشانهعجزدشمناست

استاندار البرز: 

رصد و پایش دقیق خدمات دهی حوزه بهداشت و درمان البرز را از اهم تعهدات خود می دانم

جانباز »سیدحسین آملی« پس از 
تحمل سال ها درد و رنج ناشی از 
جنگ تحمیلی، صبح روز گذشته 
یاران  جمع  به  فروردین   ۲9

شهیدش پیوست.
آملی«  حسین  »سید  جانباز 
مریوان  منطقه  در   6۲ سال  که 
آسیب  نخاع  ناحیه  از  کردستان 
دیده و دو پای وی بر اثر جراحت 
 ۲9 دیروز  صبح  بود،  شده  قطع 
امام  بیمارستان  در  فروردین 

خمینی )ره( ساری به قافله شهدا 
پیوست.

برادر این جانباز رشید اسلام نیز 
در سال 1367 در منطقه عملیاتی 
فاو به شهادت رسید و همسرش 
که خود نیز خواهر شهید موسی 
وجود  با  است،  قاجاری  احمدی 
شرایط جانبازی با وی ازدواج کرد.

آملی  جانباز شهید سید حسین 
درخصوص  حیاتش  دوران  در 
خدا  بود:  کرده  اظهار  جانبازیش 

نکند که پشیمان بشوم؛ همه این ها 
به  خدا  لطف  خداست.  خواست 
بندگانش زیاد است. در مورد من 
که  معروف  شعر  آن  مصداق  هم 
»خدا گر ز. حکمت ببندد دری، 
دیگری«  در  گشاید  رحمت  ز. 
من  برای  سال ها  این  در  اینقدر 
دوستان خوب و با معرفت فرستاده 
که همه خلاء های زندگی من را 
احساس  هیچوقت  و  کرده اند  پر 

تنهایی نکرده ام.

جانباز »سید حسین آملی« آسمانی شد
اتفاق روز
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7 ورزشی

والیبال  ملی  تیم  زن  سرعتی 
می گوید: با وجود جوانان با استعداد 
و لژیونرها به این تیم ملی خوشبین 

هستم 
پس  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
از اتمام تمرین روز سه شنبه سید 
محمد موسوی در جمع خبرنگاران 
ملی  شرایط  درباره  و  شد  حاضر 
پوشان در اردوها توضیح داد: یک 
اردوهای ما شروع  هفته است که 
شده است و من این سطح از آمادگی 
را از همان ابتدا پیش بینی می کردم 
را  آمادگی  سطح  این  تاکنون  اما 
بودم.  نکرده  اردوها تجربه  آغاز  در 
جوان های خوبی به اردو آمده اند و 
از روز اول اردو همه تیم با آمادگی 

۸0 - 90 درصدی تمریناتشان را 
پیش می برند.

اینکه  به  توجه  با  داد:  ادامه  او 
داریم،  خوبی  جوانان  می دانستم 
تمرین  هم  استراحت  دوران  در 
داشتم  که  آسیبی  با  چون  کردم 
می گذاشتم  کنار  را  تمرینات  اگر 
جوانان  این  کنار  در  نمی توانستم 
خوب کار کنم. تقریباً بازی های لیگ 
لژیونرهای ما هم به پایان رسیده و 
از شنبه به تیم اضافه می شوند. با 
بعضی از آن ها که صحبت می کردم، 
گفته ام که کار سختی دارند. آقای 
کولاکوویچ هم فشار تمرینات را بالا 
باید خوب  برده اند و ما بزرگ ترها 
تمرین کنیم تا در کنار این جوانان 

به  شده،  ظاهر  خوب  کیفیت  با 
آن ها یاد داده و در رشد دادن آن ها 

تأثیرگذار باشیم.
سرعتی زن تیم ملی والیبال تاکید 
کرد: من شخصاً امسال به این تیم 
ما  لژیونرهای  هستم،  خوشبین 
که  هم  جوانانی  و  شده اند  بیشتر 
با  فوق العاده  هستند  تیم  در  الآن 
روند طبیعی  این یک  استعدادند. 
است که همیشه در حال چرخش 
و  می آیند  جوان  بازیکنان  است، 
جایگزین بزرگ ترهای تیم می شوند. 
این موضوع در دو سال اخیر زیادتر 
شده است. مثل زمانی که ما آمدیم 
و  ترکاشوند  آقای  چون  نفراتی  و 
محمودی کنار رفتند. با این حال 

من خودم کیف می کنم که پیش 
چون  می کنم  تمرین  جوانان  این 
کیفیت بالایی دارند. وقتی کیفیت 
بازیکنان بالا باشد والیبال خوبی بازی 
می کنیم زیرا این رشته یک ورزش 
تیمی است و خوشبختانه جوانان ما 

هم با استعداد و با کیفیت هستند.
بازی های  نبود  خصوص  در  او 
تدارکاتی برای تیم ملی والیبال نیز 
گفت: واقعاً در این مورد نمی توان 
چیزی گفت. هر سال ما این مشکل 
تدارکاتی  بازی های  بحث  در  را 
داریم و همیشه می گفتیم که دوتا 
بازی کم است، الان هم که اصلًا 
بازی  بدون  نداریم!  تدارکاتی  بازی 
تدارکاتی در رقابت های لیگ ملت ها 

کارمان سخت است و باید با تمرین 
این ضعف را جبران کنیم، هر چند 
که تمرین نمی تواند جایگزین خوبی 

برای بازی های تدارکاتی باشد.
سید محمد موسوی در پایان و در 
خصوص افت والیبال ایران در یکی 
دو سال اخیر نیز توضیح داد: همیشه 
دارد  وجود  تیم ها  برای  اتفاق  این 
چون تیم ها پوست اندازی می کنند 
و نمی شود یک تیم همیشه در اوج 

این شرایط  ما هم  برای  باشد که 
وجود داشت. الان تیم ما در حال 
ملی پوشان  و  است  گرفتن  جان 
موفقیت  به  تا  می کنند  تلاش 
برسیم. با این حال باید والیبال از نظر 
مدیریتی هم بهتر شود تا پیشرفت 
کنیم. همه تلاش خود را می کنیم 
که با همه این صحبت ها در المپیک 
را  نتیجه  بهترین  توکیو   ۲0۲0

بگیریم.

مدیریت والیبال باید بهتر شود

موسوی:بهاینتیمخوشبینم

مربی تیم ملی کشتی فرنگی گفت: 
در طول چهارماه گذشته اردوهای 
تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان 
صمیمیت  و  همدلی  جدیت،  با 

برگزار شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، ایرج 
اسفندیاری فر با بیان اینکه در 
چهار ماه گذشته چندین مرحله 
اردو و حضور در چند تورنمنت 
کار  دستور  در  را  المللی  بین 
که  جدیتی  با  گفت:  داشتیم 
فنی  کادر  و  گیران  کشتی 
به  کارها  شکر  را  خدا  داشتند، 
خوبی پیش می رود و همدلی و 
صمیمیت بین اعضای تیم ملی 

وجود دارد.
وی ادامه داد: هفته دیگر راهی 
می  چین  آسیایی  رقابت های 
را  تیم  کردیم  سعی  که  شویم 

تا  کنیم  مسابقات  این  آماده 
البته  بگیرد.  را  نتیجه  بهترین 
هدف اصلی ما حضور موفق در 
و  قزاقستان  جهانی  رقابت های 
و  است  المپیک  سهمیه  کسب 
برنامه ریزی اصلی کادر فنی برای 

این مسابقات است.

از  پس  افزود:  فر  اسفندیاری 
چین  در  آسیایی  رقابت های 
حضور  و  اردو  مرحله  چندین 
در  را  تدارکاتی  تورنمنت  در سه 
امیدوارم  که  داریم  کار  دستور 
بتوانیم برنامه های خود را به نحو 

مطلوبی پیگیری کنیم.

اعزامی  جودو  ملی  تیم  عضو 
آسیا  قهرمانی  رقابت های  به 
بالا  اعتماد ملی پوشان  می گوید: 

رفته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، قاسم 
مرحله  در  کرد:  اظهار  نوری زاده 
آخر اردو هستیم و ۲9 فروردین 
پیکارهای  در  حضور  برای 
اعزام  امارات  به  آسیا  قهرمانی 

می شویم.
وی ادامه داد: از لحاظ بدنی در 
آمادگی  و  هستم  خوبی  شرایط 

بدنی ام مطلوب است.
همه  از  اینکه  بیان  با  نوری زاده 
حریفان شناخت دارم، افزود: هر 
را  حریفان  مسابقات  فیلم  شب 
کره،  ژاپن،  جودوکاران  می بینم. 
مغول و قزاق حریفان اصلی بنده 

هستند.

این جودوکار لرستانی یادآور شد: 
برای  زیادی  امتیاز  پیکارها  این 
المپیک دارد که  کسب سهمیه 

امیدواریم با دست پر برگردیم.
خوب  بچه ها  روحیه  گفت:  وی 
اخیراً  که  مدال هایی  با  و  است 
جودوکاران ملی پوش در میادین 

کرده اند،  بین المللی کسب  مهم 
بالا  ملی پوشان  نفس  به  اعتماد 

رفته است.
اردوهای  کرد:  بیان  نوری زاده 
خوبی داشته ایم و امیدواریم حالا 
که با تیم کامل اعزام می شویم با 

دست پر برگردیم.

نوری زاده: اعتماد به نفس جودوکاران بالا رفته استاسفندیاری فر: ثبات و آرامش مهمترین خواسته اهالی کشتی است

حالی  در  ایران  جودو  ملی  تیم 
کار خود را از امروز در رقابتهای 
که  کند  می  آغاز  آسیا  قهرمانی 
ایرانی ها 57 مدال  پیش از این 
کسب  خود  حضور  دوره   ۲1 از 

کرده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، بیست 

و هفتمین دوره رقابتهای جودو 
شنبه  امروز  از  آسیا  قهرمانی 
ورزشگاه  در  امارات  میزبانی  به 
آغاز  فجیره  شهر  الزاید«  »شیخ 
جوانی  نفرات  حضور  می شود. 
چون ریاحی فر، محمودی و ملک 
زاده و و نفراتی که سابقه کسب 

پایین تر  سنی  رده های  در  مدال 
را دارند چون نیک اقبال و فتحی 
چون  تجربه های  با  کنار  در  پور 
نوری زاده، بریمانلو و البته جمالی 
باعث شده تیمی با ترکیب جوانی 

و تجربه راهی امارات شود.
اولین  مسابقات  از  دوره  این 
به  میراسماعیلی  آرش  آزمون 
تاریخ  رئیس  جوان ترین  عنوان 
که  رئیسی  است.  ایران  جودو 
آسیا  قهرمانی  رقابتهای  خود در 
از  کند  تلاش  باید  کرده  مبارزه 
دستاوردهای تاتامی فجیره برای 
ساختن تیمی منسجم و یکدست 
ر همه اوزان بهترین بهره را ببرد.

ساله  چند  در  که  ایران  جودو 
گذشته فقط درمسابقات قهرمانی 

پیدا  تیمی کامل حضور  با  آسیا 
قهرمانی  رقابتهای  در  و  کرده 
معتبری  تورنمنت های  و  جهان 
چون گرندپری و گرنداسلم با دو، 
سه جودوکار به میدان رفته است.

اما تیم ملی کشورمان روی تاتامی 
آسیا جز در چند مورد، در سایر 
ادوار حضور موفقی نداشته و شاید 
بخشی از دلیل آن حضور قدرتهای 
جهانی جودو از جمله ژاپن، کره، 
قزاقستان  ازبکستان،  مغولستان، 
و در قاره کهن بوده، ولی عمده 
دلیل آن مشکلات داخلی جودو 
کشور بوده است که امید می رود 
با حضور میراسماعیلی و انسجام 
و همدلی خانواده بزرگ جودو از 
این پس شاهد رشد و شکوفایی 

جودو کشور باشیم.

میران پرمدال
میراسماعیلی پرافتخار

تاکنون  آسیا  قهرمانی  رقابتهای 
که  شده  برگزار  دوره   ۲6
حضور  دوره   ۲1 مجموع  در 
جودوکاران ایران در این رقابتها، 
نمایندگان ایران موفق به کسب 
از جمله 1۲  رنگارنگ  57 مدال 
نقره و 30  مدال طلا، 16 مدال 

مدال برنز شده اند.
سال  با 1۲  میران  محمود  سید 
و  ملی  تیم  اردوی  در  حضور 
مدال  یک  با  وزن  دو  در  مبارزه 
برنز  هشت  و  نقره  سه  طلا، 
کسب  را  مدال   1۲ تنهایی  به 

ترین  پرمدال  عنوان  و  کرده 
جودوکار را یدک می کشد. آرش 
طلا،  مدال  سه  با  میراسماعیلی 
لحاظ  به  برنز  یک  و  نقره  یک 
جودوکار  پرافتخارترین  کیفیت 
ایران در مسابقات قهرمانی آسیا 

محسوب می شود.
طلا  دو  با  رودکی  محمدرضا 
حاجی  مسعود  و  نقره  دو  و 
نقره  یک  طلا،  دو  با  آخوندزاده 
در  خوبی  عملکرد  برنز  یک  و 
رقابتهای قهرمانی آسیا داشته اند. 
مرحوم  حقانی،  العابدین  زین 
ساریخانی، علی معلومات و جواد 
طلای  مدال های  دیگر  محجوب 
کشورمان در این رقابتها را کسب 

کرده اند.

جودو قهرمانی آسیا - امارات؛ 
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سرمربی  عنوان  به  قطبی  افشین  حضور 
تیم فولاد خوزستان سورپرایز سرخپوشان 
اهوازی بود.  اینکه آن ها توانستند قطبی 
را برای بازگشت به ایران بعد از هفت سال 
قانع کنند، نکته ی جالبی بود، اما جذاب تر 

از بازگشتِ امپراطور سرخ ها، چالش نتیجه 
گرفتن فولاد با او بود.

 تاثیر مستقیم نتایج بر جابجایی 
مربیان

فولاد تا هفته چهاردهم لیگ برتر تنها سه 
برد به دست آورده بود و باخت های خانگی و 
تساوی های ناامید کننده، موقعیت این تیم را 

به شدت متزلزل کرده بود.
فولادی ها حتی در هفته نهم سقوط به رده 
سیزدهم جدول رده بندی را هم تجربه کرده 

بودند که این برای تیمی سابقه ی قهرمانی 
لیگ برتر به هیچ وجه قابل قبول نبود.

تغییرات متعدد نیمکت این تیم هم عملا جز 
تلاطم بیشتر نتیجه ای برای این تیم نداشت؛ 
بعد از شروع بد با پورموسوی، ایلی استان 
و عزیز فریسات هم روی نیمکت فولادی ها 
نشستند، اما تجربه نشان داده تیم بزرگ با 
آرزوهای بزرگ را فقط مربی بزرگ می تواند 

به ساحل آرامش هدایت کند.

ورود قطبی و نتایج بهتر فولاد
به  اول  نیم فصل  بازی  قطبی در آخرین 
تغییر  شد.  معرفی  فولاد  سرمربی  عنوان 
به موقعی که بیش ازبازیکنان فولاد، تیم 

حریفش یعنی تراکتور را شوکه کرد!
مدعی  تیم  تبریز  در  قطبی  با  فولادی ها 
تراکتور را ۲ - 1 شکست دادند و بعد از 
جنوبی،  پارس  مقابل  گل  بدون  تساوی 
پرسپولیس مدافع عنوان قهرمانی را هم در 

اهواز مغلوب خود کردند. 
یک برد دیگر برابر نفت مسجدسلیمان همه 
را به فولاد امیدوار کرد اما سه باخت متوالی 
باردیگر  و سایپا(  استقلال  نساجی،  )برابر 
بخاطر  آنها  انداخت.  وقفه  فولاد  روند  در 
مصدومیت برخی از مهره هایشان دوباره به 
مشکل خورده بودند با این تفاوت که فولاد 
هفتم  رده  از  هرگز  باخت  ها  این  علیرغم 
جدول پایین تر نیامد و توانایی قطبی در 
بازگرداندن روحیه به تیم جدیدش موجب 

شد فولاد از این مرحله سخت عبور کند.

فولاد با متوقف کردن سپاهانِ مدعی دوباره 
روحیه گرفت و قطبی بعد از این تساوی یک 
هفته به شاگردانش استراحت داد تا با روحیه 

بهتر وارد سال 9۸ شوند.
قطبی در اولین مصاحبه اش در سال جدید 
کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسیا را دور از 

دسترس فولاد ندانست.
برد مقابل ماشین سازی و رقیب همشهری 
برابر  تساوی  و  خوزستان  استقلال  یعنی 
پدیده دیگر تیمِ بالای جدولی، نتایج قطبی و 
شاگردانش در سال جدید و تا هفته بیست و 
پنجم لیگ برتر بوده است اما امتیازاتی که به 
ویژه در نیم فصل اول از دست این تیم رفته 
کار نماینده فوتبال خوزستان را برای رسیدن 

به آرزوی قطبی دشوار کرد. 

برنامه بازی های باقی مانده
آن ها روز گذشته در فولادآرنا به مصاف 
با  ها  فولادی  رفتند.  آبادان  نفت  صنعت 
در  ویژه  )به  جذاب  نمایشی  ارائه  وجود 
نیمه اول( ابتدا هم پیش افتادند که البته 
در نهایت تیم افشین قطبی به چهار میخ 
کشیده شد و در این بازی حساس، چهار بر 

یک حساب بازی را واگذار کرد.
این تیم سه مسابقه دیگر هم به ترتیب 
برابر سپیدرود رشت، پیکان، ذوب آهن و 
تراکتورسازی خواهد داشت اما در صورت 
آسیا  قهرمانان  لیگ  سهمیه  به  هم  برد 
نخواهد رسید؛ در نتیجه بهترین زمان است 
که قطبی در شرایط و موقعیت های مختلف 

در دیدارهای رسمی تیمش را محک بزند تا 
به تاکتیک و ترکیب مورد علاقه اش دست 

پیدا کند و از حالا به فکر فصل آینده باشد.

پایه ریزی برای فصل جدید
چمن  زمین  با  جدید  و  شیک  استادیوم 
آتیه  خوش  بازیکنان  هموار،  و  یکدست 
پایان  بی  پشتوانه ی  از  برخورداری  و 
استعدادهای فوتبالی در خوزستان به همراه 
دیسیپلین و شخصیتی که افشین قطبی 
به فولاد تزریق کرده، راه گریزی جز برنامه 
باقی  فولاد  باشگاه  برای  دراز مدت  ریزی 

نمی گذارد.
قطبی همان اولین بارهم که به ایران آمد 
نشان داد عطش پیروزی دارد. او به ویژه در 
رده باشگاهی و در لیگ ایران این اراده  را به 

اثبات رسانده است.
شخصیت فولاد بعد از حضور قطبی روی 
نیمکت این تیم به وضوح متحول شده و 
قرارداد یک سال و نیمه ی او با فولاد نیز 
نشان از عزم فولادی ها برای ساختن تیمی 

مدعی در فصل آینده ی لیگ برتر است.
بی تردید قطبی در بازی های باقی مانده 
به دنبال شناسایی چهره های جدید برای 
تیم فصل آینده ی خود است. او به ایران 
بازگشته که بعد از هفت فصل دوباره برای 
تصاحب تاج و تخت قهرمانی لیگ نقشه 
بریزد. قهرمانی در لیگ برتر کار دشواری 
است اما قطبی این بار از جنوب به جام 

حمله خواهد کرد.

طلوع امپراطوری از خوزستان؛ 

نقشهبلندمدتقطبیبرایتاجوتخت

محمد حسین محبی رییس هیات کشتی 
با  و گویی که  استان کرمانشاه طی گفت 
راقم این سطور داشت در خصوص انتخابات 
کشتی داشت نگرانی تلویحی خود و برخی از 
اعضای مجمع را از زمزمه هایی که در رابطه 
با مهندسی انتخابات کشتی وجود دارد ابراز 

داشت.
وی که خود زمانی از قهرمانان بزرگ کشتی 
جهان و در حال حاضر مسئولیت کشتی 
استان کرمانشاه را  برعهده داردبه نکته قابل 
تاملی اشاره داشت و آن اینکه اعضای مجمع 
به دقت انتخابات و رخداد های حول و حوش 
کشتی را زیر ذره بین گذاشته اند. آنان خوب 
می دانند مشکلات احتمالی کجاست و چه 
خود  موقع  به  تا  کاراست  در  هایی  دست 
صحنه گردان انتخابات کشتی شوند. علاوه 
بر محبی علیرضا حیدری یکی از نامزدهای 
سرشناس و دیگر اعضای مجمع نیز کم و 

بیش در کوران قضایا قرار دارند و به اصطلاح 
حواسشان جمع هرگونه مهندسی در انتخابات 
است. این شرایط کم و بیش در مورد وزنه 
رییس  نیز  آنجا  دارد.  مصداق  نیز  برداری 
فدراسیون با حفظ سمت و استفاده از امکانات 
دولتی و ریاستی خود رقابت نابرابری را با دیگر 
کاندیدهای انتخابات دارد. این امر در سوی 
دیگر با اعتراضات جسته و گریخته نامزدهای 
فدراسیون های وزنه برداری و کشتی مبنی 
بر نابرابر بودن فضای انتخابات، رسانه های 
گروهی را نیز حساس کرده است. همین امر 
مسئولان وزارت ورزش را به تکاپو انداخته تا 
به هر نحو ممکن مسئله را حل و فصل کنند 

اخطار وزارت ورزش به مسئولان کشتی 
و وزنه برداری؟

از این واقعیت دارد که  شنیده ها حکایت 
و  مرادی  علی  به  ورزش  وزارت  مسئولان 
حمیدبنی تمیم رئیس و سرپرست فدراسیون 
های وزنه برداری و کشتی تاکید کرده اند 

هرچه زودتر تکلیف خود را روشن کنند.
در واقع نقص آیین نامه انتخابات فدراسیون 
ها، مماشات مسئولان ذیربط در این باره و 
عدم شفافیت آنان شرایطی را  فراهم کرده 
که جمعی از نامزدهای فدراسیون های یاد 

شده صحبت از مهندسی انتخابات و شائبه 
گرایش به نفع مسئولان تکیه زده بر کرسی 

ریاست کنند.
امر مذکور اگر هم حقیقت نداشته باشد این 
توهم را ایجاد کرده برگزاری این انتخابات 
نفر درون فدراسیون و  در حالی که یک 
دیگران بیرون در ایستاده اند ، برابر نیست.

که موضوعی که بارها از۸ طریق رسانه ها 
نامه  آیین  مفاد  نادرستی  و  تاکید  آن  بر 
است،  شده  یادآور  مسئولان  به  انتخابات 
انتخابات  مهندسی  بحث  گویا  اما  اکنون 
هیات های استانی نیز مزید بر علت شده 
و شرایطی فراهم ساخته که دستگاه ورزش 
چاره ای ندارد جز اینکه هرچه زودتر به 
مسئولان  دخالت  احتمالی  های  حاشیه 

فدراسیون ها پایان دهد.
در همین راستا اخبار رسیده حکایت از آن 
دارد که حمید بنی تمیم و علی مرادی طی 
روزهای آینده باید تکلیف خود را برای ماندن 
یا رفتن از فدراسیون روشن کنند. حساب 
مرادی در وزنه برداری روشن است چون اگر 
قرار باشد مسئولان ورزش نسبت به موضوع 
مورد ذکر اقدام عملی کنند، وی باید در هر 
صورت از فدراسیون کنار برود مگر اینکه حکم 
سرپرستی بگیرد بی آنکه در انتخابات حضور 

پیدا کند. حمید بنی تمیم نیز باید تکلیف 
خود را بین ماندن در جایگاه سرپرستی یا 
رفتن از مسئولیت کشتی و حضور در انتخابات 
روشن کند. باز هم شواهد موجود گویای آن 
است که احتمالا قضیه تا اواسط هفته آینده 
روشن خواهد شد که آیا دو فرد یاد شده 
خصوصا سرپرست کشتی چه واکنشی نسبت 

به شرایط نشان خواهد داد.
تردیدی نیست که مسئولان ورزش خوب می 
دانند که بروز حواشی احتمالی دو فدراسیون 
مدال آور  المپیک را دچار مشکلات روز افزون 
خواهد کرد و اگر دیر بجنبند همین حواشی 
انتخابات می تواند ضربات جبران ناپذیری بر 

پیکر کشتی و وزنه برداری بزند.

اخطار وزارت ورزش به مسئولان کشتی و وزنه برداری؟

انتخابات  نابرابر کشتی!

محمدرضا کاظمی

محمد حیرانی


